
Referat fra generalforsamling i grundejerforeningen Luneparken den 17. marts 2009

l: Valg af dirigent.
2: Formandens beretning.
3: Årsberetning 2008.
4: Budget 2009
5: Indkomne forslag.
6: Fastsættelse af kontingent 2010.
7: Yalg af bestyrelsesmedlemmer.
8: Evt.

I : Børge Jensen valgt sorn dirigent.

2: Der blev kun holdt få møder det sidste år. Legepladsdag blev holdt 16. rnaj. KLrn bestyrelsen og ffi an<1re nrødte op til
god dag med meget arbejde.
Beskæringen af træet'rnod Arlavej er færdig, alle store træer er væk. Opfordring fra bestyrelsen til at hjælpe til rned
holde området, så det kun bliver lav beplantning. Vores lokale garlner vil beskære og hoide resten.
Kolding kommune har lovet at plante lave buske ud fr:r nr. 10, så området ser ens ud hele vejen langs Arlave1.
Græsområdet ved Luneskoven bliver igen i år slået af kommunen.
Strøkassen har igen i år manglet, kommunen er blevet underrettet. Kommunen har endvidere lovet at forbedre
opkørslen fra Arlave.j, det sker når de begynder med varmasfalt.
Steen Vikkelsøe og Cristian Hansen er udtrådt af bestyrelsen.

3: Årsberetningen godkendt.

4,; Budget 2009 blev godkendt.

5: Der var ingen indkomne forslag.

6: Kontingent for 2010 blev igen 500,00 kr.

7: H.C. Petersen og Allan Flink blev genvalgt. Nye i bestyrelsen blev Marianne Madsen og Erik Langhoff..
Suppleant blev Børge Jensen, Som revisorer foftsætter Peter Heinsen og Kurt Joftansen
H.c. Petersen og Allan Flink blev valgt for I år, da der ellers var 4 påvalg næste år.
Efter generalforsant I ingen konstituerede bestyre lsen sig som følgende :

Forrnand; Bo Bo.iesen.
Næstformand: H.C. Petersen
Kasserer:

Sekretær:
Marianne Madsen
AIlan FIink

Bestyrelsesmedlem : Erik Langhoff

8: Der blev foreslået hækken ved petanquebanen blev klippet lidt ned.
Pris på græsslåning spørges flere steder, det har bestyrelsen glort.
Bedre sk i ltn ing/afspærring på A I lerve.i
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